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SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Klātienes sēde 

 
2023.gada 16.novembrī Nr.9 
 
Sēde sasaukta plkst. 8.30 
Sēdi atklāj plkst. 8.30 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Andris Klepers 
 
Protokolē – biroja vadītāja Zane Dreija  
 
Piedalās 6 komitejas locekļi: 
Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Uldis Jansons 
 
Nepiedalās viens komitejas loceklis: 
Jānis Olmanis - prombūtnē 
 
Sēdē piedalās Valmieras novada pašvaldības deputāti: 
Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks 
Ričards Gailums (no 15.jautājuma), Mareks Bērziņš (no 15.jautājuma) plkst.10.15 
Vugars Ecmanis (no16.jautājuma) 
 
Uzaicinātās personas: 
 
Par 11.jautājumu “Par projekta “Ziemassvētku vecīša darbnīca Sajūtu parkā” realizēšanu” - Iluta 
Urbanoviča - Sajūtu Parka atpūtas kompleksa vadītāja Skaņākalna dabas parka vadītāja 
 
Par 12.jautājumu “Par projekta “Gaismas dārzs” realizēšanu Valmieras novadā” – SIA “Art 
Management Group” valdes priekšsēdētājs Sandis Mohovikovs 
 
Par 19.jautājumu “Par Valmieras novada tūrisma attīstības stratēģijas 2024.-2027.gadam 
apstiprināšanu” Ilze Grīnfelde Mg.sc.soc. – Vidzemes Augstskola 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Liene Jakobsone - Vadītāja vietniece kultūrpolitikas jautājumos - Kultūras pārvalde 
Daiga Rokpelne - Direktore - Valmieras bibliotēka 
Baiba Tūtina - Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Juridiskā 
nodaļa 
Inta Štefenberga - Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja - Pašvaldības Centrālā pārvalde - 
Finanšu un ekonomikas nodaļa 
Liene Dembovska - Izglītības projektu vadītāja - Izglītības pārvalde 
Sandra Purmale - Vadītāja vietniece - Izglītības pārvalde 
Mārcis Čākurs - Dienesta viesnīcas vadītājs - Izglītības pārvalde 
Kristīne Auziņa - Pārvaldes vadītāja - Burtnieku apvienības pārvalde 
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Sandra Purmale - Vadītāja vietniece - Izglītības pārvalde 
Olga Ozola - Vadītāja vietniece - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Personāla nodaļa 
Toms Treimanis - Tūrisma pārvaldes vadītājs 
 
Sēdē klātienē piedalās: 
Kristīne Melece - Zīmolvedības un sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja - Pašvaldības Centrālā 
pārvalde - Zīmolvedības un sabiedrisko attiecību nodaļa 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja - Vadība 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs - Vadība 
Gints Konošonoks - Juridiskās nodaļas vadītājs - Pašvaldības Centrālā pārvalde 
Madara Lopenova - Kultūras projektu vadītāja - Kultūras pārvalde 
Marika Pitura - Vadītāja vietniece, galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības 
nodaļa 
Inese Bērziņa - Attīstības nodaļas vadītāja, telpiskās un stratēģiskās attīstības plānotāja - Attīstības 
pārvalde - Attīstības nodaļa 
Evija Ozola - Vecākā vides speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde - Dabas 
resursu pārvaldības nodaļa 
Jānis Fūrmanis - Pārvaldes vadītājs - Brenguļu, Kauguru un Trikātas apvienības pārvalde 
Anda Grīviņa - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste zemes nomas jautājumos - Nekustamā 
īpašuma apsaimniekošanas pārvalde - Īpašuma un infrastruktūras apsaimniekošanas nodaļa 
Ieva Meldere - Vecākā īpašuma speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde - 
Īpašuma un infrastruktūras apsaimniekošanas nodaļa 
Elīna Rulle - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Gints Bērtiņš - Teritorijas plānotājs - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
 
 
Darba kārtība: 
1.  Par Skaņkalnes pagasta bibliotēkas un Ķoņu pagasta bibliotēkas likvidēšanu 
2.  Par Jērcēnu tautas nama likvidēšanu 
3.  Par Brenguļu kultūras nama likvidēšanu 
4.  Par Ramatas pagasta kultūras centra likvidēšanu 
5.  Par Ķoņu pagasta tautas nama likvidēšanu 
6.  Par Sēļu pagasta tautas nama likvidēšanu 
7.  Par Valmieras pagasta kultūras nama likvidēšanu 
8.  Par Vecates pagasta kultūras centra likvidēšanu 
9.  Par Zilākalna kultūras nama likvidēšanu 
10.  Par Valmieras novada priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un 

ieviešanas plāna 2024.-2028.gadam apstiprināšanu 
11.  Par projekta “Ziemassvētku vecīša darbnīca Sajūtu parkā” realizēšanu 
12.  Par projekta “Gaismas dārzs” realizēšanu Valmieras novadā 
13.  Par dienesta viesnīcu dzīvojamo telpu īres maksas cenrāža apstiprināšanu Ausekļa iela 25B 

un Jāņa Enkmaņa iela 14, Valmiera 
14.  Par grozījumiem Mazsalacas vidusskolas nolikumā 
15.  Par grozījumiem Valmieras Gaujas krasta vidusskolas – attīstības centra nolikumā 
16.  Par Valmieras novada pašvaldības dibināto vispārējās izglītības iestāžu tīklu 
17.  Par noteikumu atzīšanu par spēku zaudējušiem 
18.  Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 
19.  Par Valmieras novada tūrisma attīstības stratēģijas 2024.-2027.gadam apstiprināšanu 
20.  Par sadarbības memoranda parakstīšanu ar Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrību 

ārvalstu tūristu piesaistei Gaujas Nacionālā parka reģionam 
21.  Par atbalstu projekta “Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” infrastruktūras 

attīstība” iesnieguma iesniegšanai 
22.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS "Darba grupas ēku energoefektivitātes uzlabošanas projekta 

Brenguļu sākumskolas "Avotkalni" ēkai īstenošanas ziņojums" 



3 
 

 
Sēdes vadītājs Andris Klepers atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
Atklāti balsojot par Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtību: ar 6 balsīm “Par” 
(Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, apstiprina Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 

Par Skaņkalnes pagasta bibliotēkas un Ķoņu pagasta bibliotēkas likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Izsakās: Daiga Rokpelne, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Baiba Tūtina, Edvīns 
Straume 
 
Andris Klepers lūdz Lieni Jakobsoni pastāstīt kopējo fona informāciju par iestāžu likvidēšanu. 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks aicina lēmumiem mainīt nosaukumus, lai tie atspoguļotu, ka 
kultūras funkcija tiek saglabāta. 
Juriste Baiba Tūtina komentē, ka Valsts pārvaldes likums savādāku formulējumu neparedz, ja 
iestādes darbība tiek izbeigta, tad to definē kā likvidēšanu. 
 
Daiga Rokpelne jautā par Jērcēnu muižas likteni, jo tajā ir bibliotēkas telpas, ja tajā vairs nebūs 
kultūras centrs, vai ir kāds koncepts par šīs ēkas attīstību. 
 
Andris Klepers sniedz skaidrojumu par vietas būtiskumu tūrisma un kultūras vides attīstībai, ar plaši 
apmeklētām tūrisma vietām. Deputāts atklāj, ka noritēs sarunas ar vietējiem darbiniekiem par 
esošajām idejām ēkas attīstībai. 
 
Liene Jakobsone stāsta par vienota muižu tīkla izveidi, tiks veikta mākslinieciskā izpēte Jērcēnu 
muižā. 
 
Deputāts Edvīns Straume jautā par jautājuma finansiālo pusi. 
 
Jānis Baiks informē, ka notiks budžeta pārvirzīšana. Inta Štefenberga papildina par budžetu 
pārvirzīšanu bibliotēkām. 
 
Andris Klepers aicina arī domes sēdē pirms balsošanas sniegt skaidrojumu un pamatojumu šo 
lēmumu nepieciešamībai. 
 
Pēc diskusijām Jānis Baiks lūdz papildināt lēmumu ar informāciju par ēku un funkciju tālāko 
attīstību/nodošanu, kā arī pārfrazēt lēmumu nosaukumus. 
 
Par 1.-9.jautājumu diskutē kopā un virza uz domes sēdi. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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2.§ 

Par Jērcēnu tautas nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

3.§ 

Par Brenguļu kultūras nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 

Par Ramatas pagasta kultūras centra likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 

Par Ķoņu pagasta tautas nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
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1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 
nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 

Par Sēļu pagasta tautas nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 

7.§ 

Par Valmieras pagasta kultūras nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 

Par Vecates pagasta kultūras centra likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 

Par Zilākalna kultūras nama likvidēšanu 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem par ēku tālāko attīstību vai 

nodošanu un lēmuma nosaukuma maiņu iespēju robežās; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 

Par Valmieras novada priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un 
ieviešanas plāna 2024.-2028.gadam apstiprināšanu 

 
Ziņo: Liene Dembovska 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume, Andrejs Gluhovs 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 

Par projekta “Ziemassvētku vecīša darbnīca Sajūtu parkā” realizēšanu 

 
Ziņo: Iluta Urbanoviča, Liene Jakobsone 
 
Izsakās: Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Marika Grūsle, Uldis Jansons, Jānis Baiks, 
Inta Štefenberga, Edvīns Straume, Toms Treimanis 
 
Andris Klepers uzskata, ka līdzekļu pārvirzīšana nav atbalstāma, ka Sajūtu Parkam būtu godīgi 
jākonkurē ar tūrisma uzņēmējiem. 
 
Andrejs Gluhovs pauž, ka viņš neuzskata, ka šī ir konkurēšana ar uzņēmējiem. Raugoties no bērnu 
un vecāku viedokļa, viņš atbalsta ieceri, jo bērniem šāda aktivitāte svētkos būtu vērtīga pieredze. 
Viņš atbalsta šādu ideju. 
 
Guna Ķibere atbalsta šādu pasākumu, jo uzskata, ka nemaz tik daudz Ziemassvētki pasākumu no 
uzņēmumu puses nav, jo viņi šajā laikā ir saguruši, kā arī labprāt pavada laiku ar ģimenēm 
atpūšoties. Deputāte jautā Ilutai Urbanovičai, vai tiek piesaistīti mazie uzņēmēji - piparkūku cepēji 
un radošo darbnīcu īstenotāji. 
 
Iluta Urbanoviča stāsta, ka ir sazinājusies ar vairākiem uzņēmējiem. 
 
Marika Grūsle jautā, ja netiek piešķirti šie 8000 eiro, vai pasākums nenotiek? 
 
Iluta stāsta, ka notiks, bet pieklusinātāk. 
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Jānis Baiks uzskata, ka pasākums ir jāatbalsta, jautā par pasākuma apmeklēšanas cenas 
diferencēšanu. Ja pašvaldība līdzfinansē, tad, piemēram, pašvaldības bērnudārza grupiņai būtu 
jābūt mazākai cenai. Jautā par bezmaksas daļu, kas pieejama visiem pašvaldības iedzīvotājiem, 
kas dodas pastaigā pa mežu. 
 
Iluta Urbanoviča stāsta, ka mājas priekšā būs izdekorēts, būs vieta kur nofotografēties un izbaudīt 
skaistu svētku noskaņu. 
 
Inta Štefenberga jautā par maksas atlaidi ģimenēm ar vairākiem bērniem. 
 
Iluta stāsta, ka 2 vai 3 bērni no ģimenes, tad samazina cenu par 2 eiro uz katru bērnu. 
 
Jānis Baiks lūdz iesniegt cenu politiku, kas ietilpst cenā, kādas ir izmaksas ģimenēm. 
 
Andris Klepers uzsver, ka viņš neatbalsta finansējuma pārvirzīšanu no “Maģisko sajūtu nakts”, kas 
ir būtisks atpazīstams tūrisma pasākums uz šo, kas vairāk ir vērsts uz vietējo kopienu. 
 
Jānis Baiks lūdz līdz Finanšu komitejai sagatavot cenu politiku. Piebilst, ja šis pasākums norit 
mēneša garumā, iespējams, tomēr tiek sasniegta lielāka auditorija, nekā “Maģisko sajūtu naktī”, kas 
norit dažas stundas. Bet, ja šo rīkojam, tad tam ir jābūt labā līmenī, tāpēc ir būtiski parādīt, kas tieši 
ietilpst cenā, kas ir bez maksas. 
 
Komitejas priekšsēdētājs Andris Klepers aicina citus uzņēmējus iesniegt savas idejas, jo iespējams 
kāds ir konkurētspējīgāks ar labāku piedāvājumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 5 balsīm “Par” (Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Uldis 
Jansons), ar 1 balsi "Pret" (Andris Klepers), "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar precizējumiem; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 

Par projekta “Gaismas dārzs” realizēšanu Valmieras novadā 

 
Ziņo: Liene Jakobsone 
 
SIA “Art Management Group” valdes priekšsēdētājs Sandis Mohovikovs sniedz īsu pasākuma 
aprakstu. 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kristīne Auziņa, Jānis Baiks. Toms Upners, Edvīns Straume 
 
Andris Klepers jautā par Valmieras novada simbolikas iepīšanu šajā pasākumā, jo "sarkans čiekurs 
var būt tikpat labi Ņujorkā kā Valmierā", kā arī jautā par ieguvumiem vietējiem uzņēmējiem. 
 
Sandis Mohovikovs stāsta, ka tiks izveidots foto stūrītis ar novada simboliku, rīkot Ziemassvētku 
tirdziņš vietējiem mājražotājiem. 
 
Andris Klepers jautā, kāpēc Valmiermuižā, nevis Vecpuišu parkā. 
 
Sandis Mohovikovs skaidro, ka tur ir vieglāk norobežot, plašāka teritorija, šis bijis priekšlikums no 
Kultūras pārvaldes. Bet lēmums par norises vietu nav izlemts, to var mainīt. 
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Kristīne Auziņa jautā, ja vieta ir Valmiermuižas parks un tas tiks uz pasākuma laiku slēgts, tad tas 
nebūtu atbalstām, jo tā ir publiski pieejams parks, kuru izmanto vietējais bērnudārzs, tajā tiek rīkoti 
Ziemassvētku tirdziņi un dažādi bezmaksas pasākumi iedzīvotājiem. To var slēgt, piemēram, uz 
koncerta laiku, bet ne uz vairākām nedēļām. 
 
Jānis Baiks jautā par lēmuma pieņemšanas termiņu par konceptuālo atbalstu. 
Andris Klepers vaicā par atbalsta apjomu, paredzamo tūristu skaitu.  
Andris Klepers uzskata, ka par minēto līdzfinansējumu Tūrisma un Kultūras nodaļa varētu piesaistīt 
vairāk viesu pilsētai. 
 
Edvīns Straume jautā vai pilsētā ir vieta, kuru varam uz diviem mēnešiem aplikt ar sētu. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu, tomēr apņemas gala lēmumu pieņemt domes 

sēdē; 
2. uzdod Kultūras pārvaldei atrast piemērotāku norises vietu; 
3. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
4. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 

 
 

13.§ 

Par dienesta viesnīcu dzīvojamo telpu īres maksas cenrāža apstiprināšanu Ausekļa iela 25B 
un Jāņa Enkmaņa iela 14, Valmiera 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Guntis Gladkins 
 
Jānis Baiks uzsver, ka Ausekļa ielā šobrīd varētu būt lielāka cena nekā citur, ņemot vērā kvalitāti. 
Dienesta viesnīcu vadītājs Mārcis Čākurs cenas skaidro ar maksātspēju. 
 
Deputāti diskutē par cenu diferencēšanu atbilstoši kvalitātei. 
 
Virza uz domi, bet lūdz apsvērt priekšlikumus par cenu diferencēšanu. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. uzdod līdz domei izskatīt iespēju diferencēt cenas atbilstoši kvalitātei; 
3. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
4. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 

Par grozījumiem Mazsalacas vidusskolas nolikumā 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

15.§ 

Par grozījumiem Valmieras Gaujas krasta vidusskolas – attīstības centra nolikumā 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

16.§ 

Par Valmieras novada pašvaldības dibināto vispārējās izglītības iestāžu tīklu 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece Sandra Purmale stāsta un sniedz prezentāciju par novada 
izglītības iestāžu tīklu, izglītojamo skaita dinamiku. 
 
Izsakās: Uldis Jansons, Jānis Baiks, Andris Klepers 
 
Jānis Baiks un Andris Klepers atzīst, ka tas nav pareizi, ka par klasēm, kurās ir vairāk par 20 bērniem 
nav piemaksas, ka šī politika nav pareiza un tā vēl būtu jācilā. 
 
Jānis Baiks uzskata, ka skolu tīkla lēmums ir ļoti nepieciešams, lai sniegtu drošības sajūtu vecākiem 
un bērniem, skolām, vietējām kopienā, kā arī lai veicinātu kopēju novada attīstību. 
 
Andris Klepers uzsver, ka šis ir ļoti būtiski izglītības stratēģijas ietvaros, ka skolu tīklu kā minimums 
sešu gadu griezumā mēs redzam šādu. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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17.§ 

Par noteikumu atzīšanu par spēku zaudējušiem 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 

Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 

Par Valmieras novada tūrisma attīstības stratēģijas 2024.-2027.gadam apstiprināšanu 

 
Ziņo: Toms Treimanis 
 
Par stratēģiju un mērķiem stāsta Ilze Grīnfelde Mg.sc.soc. no Vidzemes Augstskolas. 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Dainis, Edvīns Straume, Guntis Gladkins 
 
Andris Klepers izsaka priekšlikumu nākamnedēļ ceturtdien plkst.10.00 rīkot sanāksmi par publisko 
pasākumu kalendāra harmonizēšanu un pirms tam par stratēģijas uzlabošanu. Toms Treimanis un 
deputāti piekrīt tikties, lai strādātu pie stratēģijas. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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20.§ 

Par sadarbības memoranda parakstīšanu ar Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrību 
ārvalstu tūristu piesaistei Gaujas Nacionālā parka reģionam 

 
Ziņo: Toms Treimanis 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 

Par atbalstu projekta “Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” 
infrastruktūras attīstība” iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Madara Ribozola 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

22.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS  
"Darba grupas ēku energoefektivitātes uzlabošanas projekta Brenguļu sākumskolas 

"Avotkalni" ēkai īstenošanas ziņojums" 

 
Ziņo: Vita Reinalde 
 
Izglītības, kultūras un sporta komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 11.00 
 
 
 
Sēdes vadītājs  Andris Klepers 
 
 

 
Sēdes protokolētāja  Zane Dreija 


